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Generalforsamling i GF Nordvest 

Anlægspavillonen, Lystanlægget 1, 7500 Holstebro. Torsdag den 03-04-2025 kl. 19.00 

Alle deltagere blev krydset af på tilmeldingslisten og fik udleveret stemmeseddel. Der var tilmeldt 140 
medlemmer. På dagen kom 5 afbud 

Dagsorden for generalforsamling 

1. Valg af dirigent 

2. Bestyrelsens beretning 

3. Forelæggelse af klubbens årsrapport til godkendelse 

4. Forslag fra bestyrelse eller medlemmer 

5. Fastsættelse af klubkontingent for år 2025 

6. Valg af bestyrelsesmedlem og en suppleant 
På valg til bestyrelsen er Christina Refsgaard (modtager genvalg) 
Valg af en suppleant 

7. Valg af revisor 
På valg er RSM Danmark (modtager genvalg) 

8. Eventuelt 

Referat 
Bestyrelsesformand Martin Holm Pedersen bød velkommen til alle deltagere. Først skulle 
generalforsamlingen gennemføres og derefter ville der blive serveres tapas. Martin opfordrede alle til at 
forsyne sig med drikkevarer. 

1. Valg af dirigent 
Bestyrelsen foreslog Jes Andersen, og han blev valg med applaus. 
Dirigenten bemærkede, at det var fantastisk med så mange fremmødte. Hvis man i løbet af 
generalforsamlingen ønskede ordet, så opfordrede dirigenten til at rejse man sig op og sige sit navn. 
Som referent blev Karen Fisker Nielsen udpeget. 
Der blev gjort opmærksom på at der var en fotograf til stede for at lave en kort reportage. 
Dirigenten oplyste, at dagsordenen var i forhold til klubbens vedtægter og afsluttede punktet med at 
konstatere at generalforsamlingen var lovlig indvarslet og derfor beslutningsdygtig. 
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2. Bestyrelsens beretning 
Bestyrelsesformand Martin holm Pedersen fremlagde bestyrelsens mundtlige beretning for 2024. 
Herunder blev udtalt en tak til tidligere formand Connie Druedahl og hun fik overrakt en smuk 
blomsterbuket. Connie takkede og nævnte nogle af milepælene i de mange år ved GF. Det blev 
efterfulgt af applaus fra salen. 
Efterfølgende var der mulighed for bemærkninger fra salen. Ingen ønskede ordet. 

3. Forelæggelse af klubbens årsrapport til godkendelse 
Klubbens årsrapport blev fremlagt af revisor fra RSM Anders Jensen. 
Årsrapporten havde en blank påtegnelse fra revisoren. 
Fra salen var et kort spørgsmål vedrørende skadesregnskab, som dog ikke kunne besvares. 
Der var ingen spørgsmål til regnskabet og årsrapporten blev dermed godkendt. 

4. Forslag fra bestyrelse eller medlemmer 
Der var ikke modtaget forslag til behandling. 

5. Fastsættelse af klubkontingent for 2025 
Bestyrelsen foreslog uændret kontingent på kr. 150. Forslaget blev vedtaget med applaus. 

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleant 
På valg til bestyrelsen var Christina Refsgaard (modtager genvalg) 
Anders Danielsen havde meldt sit kandidatur til suppleant. 
Der var ikke andre forslag og dermed blev begge valgt uden afstemning. 

7. Valg af revisorer 
På valg er RSM Danmark (modtager genvalg) 
Revisionsfirmaet blev genvalgt. 

8. Eventuelt 
Under dette punkt omtalte Flemming Thomsen en lang sagsbehandlingstid på en skade. Det blev aftalt 
at en GF-medarbejder skulle kontakte medlemmet næste dag for at hjælpe videre. 
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Derefter erklærede dirigenten at generalforsamlingen var afsluttet. 
Bestyrelsesformand Martin Holm Pedersen takkede dirigenten for en vel-gennemført generalforsamling. 

Generalforsamlingen sluttede kl. 19.33 

Ref: 10-04-2025/KFN 

Holstebro, den __ i Å" '' ) 

4v 
Jes Andersen= Martin Holm Pedersen 
Dirigent= Bestyrelsesformand 
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